
Styremøte 01.02.17
Til stede: Adeline Broust Tiede, Linn Sæthre, Beate Henningsen, Christine Åsegård, Annfrid 
Kjelbergsengen og Stine S. Risa

1. Godkjenning av forrige referat
Enstemmig godkjent.

2. Årsmøtet
Det er kommet inn en sak fra medlem angående registrering av dyr. 
Petkomiteen har også kommet med en sak angående forhåndspåmelding av UMM og 
pet. 
Annfrid printer ut papirene på jobb, Adeline og Torunn printer eventuelt også ut om 
det trengs. 10 eksemplarer burde holde. 

3. Utstillingen på Hamar
Alt er på plass, men det mangler skriver som kan skrive for dommerne. 
Rosettene for årets blir muligens forsinket til utstillingen, de blir i såfall delt ut ved 
NV.

4. Spørsmål til oppdretterprøve
Adeline er stort sett ferdig med disse. Adeline legger denne ut i gruppen. Linn 
besvarer spørsmålene, svarfrist på 14 dager.

5. Etiske retningslinjer
Disse er nå ferdige. Blir sendt ut til alle som allerede er registrerte. Alle som blir 
registrert fra nå av skal skrive under på at de vil følge disse.

6. Årets resultater
Årets resultater i rase er ferdigstilte, men pet/UMM er ikke.. Det mangle petresultater 
fra augustutstillingen samt at pet/UMM resultatene fra utstillingen i november er 
ufullstendige, det mangler cert. Stine hører med de det gjelder og prøver å få tak i 
disse slik at årets resultater kan ferdigstilles.


